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خبر

خلأ بارز نظارت در دور تکرار
الهام آمرکاشی - دبیر تحریریه

در حالی از هفته گذشته تا به امروز، شاهد بارگذاریِ اخباری 
مبنی بر نظارت ویژه بر واحدهای صنفی در شب یلدا بوده ایم 
که از ممنوعیت عرضه فله ای آجیل و رعایت دستورالعمل های 
بهداشتی خبر می داد و آنچه به عنوان رکن اصلی در این مسیر 
نادیده گرفته شده و هیچ گونه نظارت ویژه برآن اعمال نمی شود، 
رصد بر قمیت گذاری انواع و اقسام کالاهای ضروری و مایحتاج 
خانوار است که بعد از ماه ها شیبِ صعودی همچنان در دور 
افزایشی قرار دارد و حضور نهادهای ناظر و ذی ربط در این مسیر 

از خلأ بارز نظارت حکایت دارد.
با توجه به افزایش قیمت انواع کالاهای اساسی و ضروری در 
یکسال گذشته، به عنوان نمونه؛ قیمت برنج خارجی 112درصد، 
شکر سفید 58درصد، قیمت تخم مرغ از مهر98 تا مهر99 در 
مجموع 94.5درصد افزایش داشته است و آنچه از مطالب و آمار 
موجود در این راستا به عنوان زنگ خطر و آسیب جدی در برهۀ 
فعلی یاد می شود، کالاهای متنوعی است که اگرچه ضروری، از 
سبد خانوار و سفره اکثریت جامعه کنونی حذف شده و مجادله 
و معادله های افزایش دستمزد و رصد بازار داخلی جهت ثبات و 
کاهش بسیاری از اقلام معیشتی همچنان در دور تکرار قرار دارد.

با نگاهی گذرا به آمار موجود، تورم که به افزایش غیرمتناسبِ 
سطح عمومی قیمت ها در یک جامعه اشاره دارد و به روند 
اقتصاد جامعه معنا  افزایش قیمت ها در  نامنظم  فزاینده و 
می شود، این روزها با اعداد بالایی برای جامعه کنونی، وضعیت 
و ساختار اقتصادی را به رخ می کشد و با درنظر گرفتنِ این مهم 
که نرخ تورمِ دوازده ماهۀ منتهی به مردادماه99 برای خانوارهای 
کشور به عدد 25.8درصد رسیده است، تلنگری در این مجرا است 
که طبق گزارش های جهانی، متوسط نرخ تورم دنیا تا سال۲۰۱۸ 
نزدیک به ۲.۴درصد بوده است که در واقع ایران جزو کشور هایی 

است که نرخ تورم بسیار بالایی دارد.
تورم بالا، بیکاری های عدیده به دلیل قرار گرفتن در پاندمی کرونا، 
افزایش هرروزۀ قیمت ها در حالی بازار فعلی را تسخیر کرده که در 
موازات با سیر موجود، از عملکرد جامع مسئولان، زمزمه ای در این 
اثنا شنیده نمی شود و بسیاری از کارشناسان صاحب نظر در این 
مجرا از فقر مطلق برای شمارکثیری از افراد جامعه خبر می دهند.
بازرس مجمع عالی نمایندگان کارگران کشور معتقد است: براساس 
تعریف سازمان های جهانی که خط فقر را حداقل درآمدی می دانند 
که یک نفر بتواند با آن در یک کشور زندگی کند و باتوجه به برآورد 
برای یک خانوادۀ  حدود 10میلیون تومانیِ خط فقر کشورمان 
چهارنفره و دریافتِ خوش بینانه حقوق ماهیانه 3میلیون تومان، به 
راحتی می توان اثبات کرد که کارگران )بیش از نیمی از جمعیت 
کشورمان( در فقرمِطلق به سر می برند و با درنظرگرفتن دومقولۀ 
خط فقر و تورم در بازۀ فعلی، بسیاری از کارشناسان در این امر، 
معتقدند:»دولت و سایر دستگاه های مسئول باید برای حمایت از 
خانواده های کارگریِ فقیر، طرح و برنامه ای را اجرا کنند. اما اجرای 
این طرح، نیازمند داشتن اطلاعات درآمدیِ دقیق و اطلاعاتی 
درباره جمعیتِ فقیران است. این درحالی است که نهاد های رسمی، 

اطلاعات دقیقی در این باره ندارند«.
بسیاری از متخصصان امر نیز بر این باورند؛ دولت بازار را رها 
کرده و تأمین مواد اولیه برای تولید به سختی و با افزایش قیمت 
سرسام آوری به دست تولیدکننده می رسد که در همین رابطه 
محمدآقاطاهر- رئیس اتحادیه بنکداران مواد غذایی می گوید: 
زمانی که تنها در مدت بسیارکم محصولات در کارخانه با افزایش 
قیمت مواجه می شوند، قطعاً این گرانی بر توزیع این محصولات 
به واحد های صنفی نیز می رسد. هر روز به بهانه گرانی و نوسان 
قیمت ارز شاهد گرانی محصولات و کالاها در بازار موادغذایی و 
سایر بازار ها هستیم و این رویه مدتی است که بنکداران و عوامل 

توزیع را دچار سردرگمی کرده است.
و آنچه به طور صریح در این راستا، ضرورت پیگیری و ملاحظۀ 
بیش از پیش را می طلبد، پاسخگویی صریح در خصوص عدم 
عملکرد نظارتی است که شاید در کنارِ اجرای برنامه ای مناسب 
در چارت اقتصادی و با درنظرگرفتن جوانب حاضر که به حل 
و  ثبات  راستای  در  بتواند  بپردازد،  جامعه  معیشتی  معضل 
کاهش بسیاری از مایحتاج خانوار به دغدغه زدایی در جامعه 

فعلی منتهی شود.
درخصوص  نظارت  می کند  مشخص  آتی  هفته های  و  روزها 
قیمت گذاریِ سبد خانوار، شیب صعودی یا نزولی را در بر خواهد گرفت!

سرمقاله

رئیس مرکز هوا و تغییر اقلیم سازمان حفاظت محیط زیست 
در واکنش به اخبار استفاده نیروگاه ها از سوخت مازوت 
گفت: جلسات متعددی با دستگاه های اجرایی داشتیم 
و هر بار سازمان موضع خود را نسبت به استفاده از این 
سوخت مایع و به ویژه سوخت نفت کوره بیان کرده است.

سید محمدمهدی میرزایی قمی درباره انتشار تصاویری در 

فضای سایبری مبنی بر استفاده سوخت مازوت در نیروگاه 
ها افزود: سازمان حفاظت محیط زیست بر اساس ضوابط 
و جایگاه قانونی ای که دارد وظایف خود را انجام می دهد.
وی اظهار کرد: بارها در جلساتی که در بالاترین سطح هم 
برگزار می شد و همچنین طی مکاتبات رسمی متعدد  
لزوم رعایت استانداردهای استفاده از سوخت در نیروگاه ها 
مطرح شده و حتی اگر از سوخت مازوت هم استفاده می 
شود، باید میزان سولفور سوخت در حد استاندارد بوده به 
طوری که زیر یک درصد وزن حجمی باشد و در صورتی که 
امکان تزریق سوخت مایع استاندارد فراهم نباشد، نیروگاه 
باید فیلترهای مخصوصی برای جذب آلاینده های منتشره 

داشته باشد.
وی ادامه داد: در جلساتی که در ماه های ابتدایی پاییز برگزار 
شد، از سوی مراجع ذی ربط عنوان شد که با توجه به شرایط 

فعلی کشور و بحران های به وجود آمده استفاده از سوخت 
مازوت در بعضی از مواقع اجتناب ناپذیر است اما با این 
حال نماینده سازمان حفاظت محیط زیست بر استفاده از 
این سوخت و مضرات آن برای سلامتی شهروندان هشدار 

های لازم را داد.
میرزایی قمی با استناد به نامه رئیس سازمان حفاظت 
ارائه  از  بعد  گفت:  جمهوری  رئیس  به  زیست  محیط 
همه نکات فنی و بهداشتی به منظور عدم استفاده از 
رئیس  از سوی  ای  نامه  نیروگاه ها  در  مازوت  سوخت 
سازمان محیط زیست به رئیس جمهوری ارسال شد که 
در آن موضع سازمان محیط زیست که صرفاً یک سازمان 
بر عملیاتی سازی تکالیف  نظارتی است در آن قید و 
در  محوله  تکالیف  خصوص  در  ذی ربط  وزارتخانه های 

قانون هوای پاک تأکید شد.

خبر اول

سازمان محیط  زیست مخالف مصرف مازوت است

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید محمدباقر حسنوند  را گرامی می دارد

رئیس مجلس با اشاره به اجرای طرح حمایت معیشتی 
با همراهی دولت گفت: حل مشکلات معیشتی مردم را 
در اولویت می دانیم و معتقدیم که نمی توان باری از روی 

دوش مردم برداشت، مگر با هماهنگی و اتحاد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فارس، محمدباقر 
قالیباف در نطق پیش از دستور خود در جلسه علنی 
روزیکشنبه- 30آذر99 با تبریک ولادت حضرت زینب)س( 
و روز پرستار، گفت: پرستاران عزیز ما با کمترین امکانات 
بیشترین افتخارات را به ارمغان آوردند، جان ده ها هزار نفر 
از هموطنان را نجات دادند و خطر را به جان خریدند تا بقیه 
آسیب کمتری ببیند. رئیس مجلس اظهارکرد: فداکاری 
پرستاران قهرمان ما در تاریخ این سرزمین ماندگار خواهد 
شد و بی گمان نسل های بعد نیز روایت مجاهدت و ایثار 
پرستاران را برای فرزندان خود تعریف می کنند. وی ادامه 
داد: شما قهرمانان سرزمین ما هستید و همه ما به شما 
افتخار می کنیم. مطمئن باشید که شما را در میدان خطر 
تنها نخواهیم گذاشت و تمام نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی خود را موظف می دانند تا از همه ظرفیت های 
مجلس برای پیگیری مطالبات شما، قهرمانان بی نام و 
نشان بهره گیرند. قالیباف اضافه کرد: یاد و خاطره بیش از 
یک صد شهید مدافع سلامت از میان پرستاران را گرامی 
می داریم و قدردان قهرمان های سفیدپوش خود در جای  

جای ایران عزیزمان هستیم.
با اتحاد دولت و مجلس باری از دوش مردم بر می داریم 

رئیس مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: تأکید اخیر رهبر 
معظم انقلاب بر همکاری قوا با یکدیگر و حفظ اتحاد ملی 
به نفع مردم را چراغ راه خود در مجلس می دانیم. رهبر 
انقلاب فرمودند که خواست مردم واحد است و کسی 
از میان مسؤولان نباید این صدای واحد را دچار خدشه 

کند. وی افزود: حل مشکلات معیشتی مردم را در اولویت 
می دانیم و معتقدیم که نمی توان باری از روی دوش مردم 
برداشت، مگر با هماهنگی و اتحاد. قالیباف خاطرنشان کرد: 
میان همه مسؤولان باید یک اصل مشترک باشد و آن هم 
نفع مردم است، آنچه به نفع مردم نیست و به معیشت و 
منزلت اجتماعی آنها آسیب می زند را به دیوار می کوبیم 
و آنچه که به مصلحت آنهاست از زبان هر کسی گفته 
شود و با قلم هر کسی نوشته شود روی چشم می گذاریم 
و تلاش خواهیم کرد تا ریل گذاری و هدایت گری صحیح 
و با هماهنگی و همکاری با دولت، کشور را به سمت 
حل مشکلات مردم سوق دهیم. رئیس مجلس شورای 
اسلامی اظهار داشت: طرح حمایت معیشتی از مردم نمونه  
مناسبی است که با همکاری و هماهنگی دولت محترم به 
نتیجه رسید. به مردم قول داده بودیم که نگذاریم سفره آنها 
کوچک تر شود. تلاش کردیم تا کمتر شرمسار پدرانی باشیم 
که شرمنده فرزندانشان شده اند. مطمئن باشید که مردم را 

در میانه مشکلات اقتصادی تنها نخواهیم گذاشت.

باید دقیق ترین برآوردها در بودجه 1400 لحاظ شود

وی افزود: نکته دیگر مربوط به مهم ترین دستور کار پیش 
روی مجلس یعنی لایحه بودجه 1400 است، بودجه در نگاه 
مجلس تأثیر گذارترین سند حکمرانی است که مستقیما 
مسیر پیشرفت یا عقب ماندگی کشورها را رقم خواهد زد. 
باید دقیق ترین و کارشناسی شده ترین برآوردها در بودجه 
لحاظ شود تا نقشه راه کشور مسیری در جهت منافع مردم 
طی کند. قالیباف خاطرنشان کرد: در خصوص لایحه بودجه 
1400 در مجلس شورای اسلامی چه در کمیسیون ها، چه در 
مرکز پژوهش ها، چه در دیوان محاسبات و چه در جلسات 
متعدد کارشناسی با اقتصادانان بررسی های لازم صورت 

گرفته است. دیوان محاسبات نیز گزارش تفریغ بودجه را 
به هنگام آماده کرده است. گزارش تفریغ بودجه کارنامه 
انضباط مالی دولت است. گزارش تفریغ بودجه در گذشته 
به گزارش اداری و کم اثر تبدیل شده بود، اما ما برای اولین 
بار توانستیم آسیب های بودجه سال 98 را در بررسی لایحه 

بودجه 1400 مدنظر قرار دهیم.

اصلاح ساختار بودجه از نان شب برای سیاستگذار ما 
واجب است

رئیس مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: امیدواریم با 
توجه به هماهنگی های انجام شده با دولت و سازمان 
برنامه و بودجه برای اصلاح لایحه بودجه نهایت همکاری را 
به عمل آورند. اصلاح ساختار بودجه حتی در حداقلی ترین 
صورت  آن مثل نان شب برای سیاست گذار ما واجب است. 
وی افزود: ارقام بودجه را در اصلاحات اساسی مجلس 
واقعی خواهیم کرد و مجوز اخیر رهبر انقلاب گامی بلند در  
جهت واقعی کردن ارقام بودجه و پرهیز از هر گونه برآورد 
غیرواقعی است. تلاش خواهیم کرد تا در همین مسیر 
بند به بند لایحه را با اصلاحات اساسی به شیوه ای که به 
نفع معیشت مردم و کشور عزیزمان باشد بررسی کنیم تا 
نقشی در برداشتن بار گرانی و تبعیض و بی عدالتی و فقر 
از روی دوش مردم ایفاء کنیم. قالیباف خاطرنشان کرد: 
در این مسیر بیشترین عایدی زمانی نصیب مردم خواهد 
شد که مجلس و دولت بررسی کارشناسی را اولویت کار 
خود بدانند و به خاطر منافع مردم و کشور در هماهنگی با 
یکدیگر عمل کنند. ان شاءالله با تصویب نهایی بودجه1400 
به شیوه ای واقع بینانه و کارشناسی شده مجلس به وظیفه 
خود برای ریل گذاری مسیر پیش روی دولت به نفع مردم 

و کشور عمل خواهد کرد.

بازار  کنونی  شرایط  در  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر 
مسکن به دلایل گوناگونی دچار نوسان است و این 
مسئله موجب شده که قیمت مسکن با حباب مواجه 

شود.
 به گزارش »دنیای هوادار«، محمد اسلامی با بیان اینکه 
مسکن  قیمت  درباره  شهرسازی  و  راه  وزارت  ملاک 
تولیدی در طرح اقدام ملی، همان برآورد اولیه است، 
تصریح کرد: وزارتخانه تا کنون قیمت نهایی را درباره 
مسکن های این طرح اعلام نکرده است و تنها یک 

برآورد قیمتی در این رابطه مطرح شد.
وی با اشاره به نوسانات بازار مسکن افزود: در شرایط 
بازار مسکن به دلایل گوناگونی دچار نوسان  کنونی 
است و این مسئله موجب شده که قیمت آن با حباب 
مواجه شود، از این رو نمی توان به صورت هیجان زده 
درباره مسائل مختلف حوزه مسکن از جمله قیمت 

مسکن طرح اقدام ملی صحبت کرد.
و  راه  وزارت  ملاک  همچنان  داد:  ادامه  اسلامی 
شهرسازی درباره مساکن تولیدی در طرح اقدام ملی، 

همان برآورد اولیه است، از طرف دیگر از متقاضیانی 
که به افتتاح حساب اقدام کرده اند، می خواهم هر چه 

سریع تر به پرداخت اقساط مذکور اقدام کنند.
هنوز  ۱۰۰هزارنفر  حدود  آمارها  اساس  بر  افزود:  وی 
اقساط اولیه را پرداخت نکرده اند که این مسئله باید 

تسریع شود تا ما بتوانیم پروژه ها را فعال کنیم.
مسئولان وزارت راه و شهرسازی متوسط قیمت ساخت 
۲.۷میلیون  را  مسکن  ملی  اقدام  طرح  در  آپارتمان 

تومان در هر مترمربع اعلام کرده اند.

آنچه به نفع معیشت مردم نیست را به دیوار می کوبیم؛

 طرح حمایت معیشتی با همکاری دولت و مجلس به سرانجام رسید

قیمت مسکن حباب دارد؛

نرخ اعلامی مسکن ملی، نهایی نیست

خانه ملت

مسکن
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جامعه

شمار مبتلایان کرونا در مازندران 
چهار رقمی شد

گویا اعمال محدودیت ها نتوانسته مازندران را از روند شیوع 
کرونا در امن نگاه دارد و تا به روزگذشته شمار مبتلایان این 

ویروس به ۱۰۴۶نفر رسیده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی دانشگاه 
این  رئیس  موسوی-  عباس  سید  مازندران،  پزشکی  علوم 
دانشگاه، اعلام کرد: ظرف ۲۴ساعت گذشته تعداد ۱۲۳بیمار 
مشکوک به کرونا بر اساس تشخیص بالینی در بیمارستان های 
تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی مازندران در سطح استان 

بستری شدند.
 وی افزود: ظرف همین مدت تعداد ۸۱نفر از افراد مشکوک 
بستری شده، از بیمارستان ها مرخص شدند و  تکمیل روند 

درمانی خود را در منزل ادامه خواهند داد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران با بیان اینکه هم اکنون 
۸۵۱نفر بیمار مشکوک به ویروس کرونا با علائم تنفسی 
مشکوک به کرونا بر اساس تشخیص بالینی در این مراکز 
بستری هستند، تصریح کرد: از این تعداد ۱۷۶نفر با علائم حاد 

تنفسی در بخش های مراقبت ویژه بستری هستند.
در حال حاضر ۱۹۵بیمار مشکوک به کرونا در بیمارستان های 

بابل بستری هستند.
بر اساس این آمار در ۲۴ساعت گذشته ۲۵بیمارجدید بستری 
بخش های  در  ۳۴بیمار  و  شدند  ترخیص  هم  ۴بیمار  و 
مراقبت های ویژه بستری هستند. در حال حاضر ۱۰۴۶بیمار 
مشکوک به کرونا در بیمارستان های تحت حمایت دانشگاه 

علوم پزشکی مازندران و بابل بستری هستند.

۶ اثر طبیعی و ناملموس قزوین
 در انتظار ثبت ملی

راستای  در  گفت:  قزوین  استان  میراث فرهنگی  معاون 
حفاظت و نگهداری از آثار ارزشمند تاریخی- فرهنگی سه 
اثر طبیعی و سه اثر ناملموس قزوین در فهرست آثار ملی 

ثبت می شوند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی میراث 
ثبت  به  اشاره  با  نورانی  احسان  قزوین،  استان  فرهنگی 
ملی آثار تاریخی استان قزوین، گفت: پرونده ثبتی سه اثر 
ناملموس استان شامل حاملان میراث ناملموس با عنوان 
محمد بخشی نیا پیشکسوت تعزیه، مهارت ساخت عروسک 
الولک و مهارت نگارگری مکتب قزوین در انتظار ثبت ملی 

هستند.
وی افزود: ساخت عروسک یکی از مهارت های در معرض 
و  الولک  روستاهای  در  آن  ساخت  که  است  فراموشی 
اردبیلک رواج دارد. این سه اثر پس از بررسی و آماده سازی 
توسط کارشناسان حوزه ثبت اداره کل جهت تأیید به شورای 
ثبت وزارتخانه میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 

ارسال شده و روند ثبت این آثار در حال انجام است.
معاون میراث فرهنگی استان قزوین اظهار کرد: همچنین 
استان شامل سرچشمه و درخت  اثر طبیعی  پرونده سه 
گردوی کهن سال خارود واقع در منطقه الموت غربی و چنار 
کهن سال نصیرآباد منطقه طارم سفلی نیز بررسی و ارسال 

شده، هم اکنون نیز در انتظار ثبت ملی هستند.
۱۲اثر  کنون  تا  جاری  سال  ابتدای  از  شد:  یادآور  نورانی 
تاریخی، طبیعی و ناملموس استان در فهرست آثار ملی به 

ثبت رسیده است.

استان  ها

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »زهرا عبداللهی« 

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

»البرز« چه خبر؟

مدیرکل روابط عمومی استانداری البرز گفت: با توجه 
البرز  استاندار  کرونا  بیماری  به شرایط خاص شیوع 
با حضور در سامانه سامد در روز سه شنبه پاسخگوی 

شهروندان است.
محمدرضا جهانشاهلو اظهار کرد: استاندار البرز همواره 
بر این امر تأکید دارند که مردم ولی نعمتان ما هستند 
و باید در راستای بسط سلامت، امنیت و رفاه آنها در 

جامعه با اهتمام ویژه ای برنامه ریزی و اقدام کنیم.
وی بیان کرد: سابق بر این شهبازی به صورت مستمر 
در شهرستان های البرز حضور می یافت و دیدار مردمی 

یکی از اهداف مهم این سفرها محسوب می شد.
مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری البرز 

تصریح کرد: اکنون نیز این سفرها ادامه دارد اما به 
دلیل لزوم رعایت فاصله اجتماعی و اهمیت حفاظت از 
سلامت مردم از تشکیل اجتماعات جلوگیری می شود.
البرز  استاندار  تدبیر  با  منظور  این  برای  افزود:  وی 
مشکلات   ۱۱۱ شماره  به  سامد  با  تماس  طریق  از 
و دغدغه های خود را مطرح کرده و پاسخ خود را از 

نماینده عالی دولت در استان دریافت کنند.
می توانند  شهروندان  همچنین  شد:  متذکر  وی 
نظرات و پیشنهادات خود را از شبکه مجازی رسمی 
 @ostandari_alborz استانداری البرز به آدرس صفحه
در اینستاگرام ارسال کنند تا پس از مطالعه مستقیم 

استاندار البرز پاسخ خود را دریافت کنند.

روز سه شنبه؛

استاندار البرز در سامد پاسخگوی شهروندان البرزی است

و  طالقان  ساوجبلاغ،  شهرستان های  مردم  نماینده 
با اشاره به ظرفیت های گردشگری شهرستان  نظرآباد 
طالقان استان البرز گفت: تأمین نیازهای امکاناتی و 

گردشگری این شهرستان در حال پیگیری است.
گردشگری  حوزه  فعالان  با  نشست  در  حدادی  علی 
طالقان پس از شنیدن دغدغه ها و مشکلات هتل داران 
این  گردشگری  و  تفریحی  مجتمع های  صاحبان  و 
بالای  ظرفیت های  به  توجه  با  گفت:  شهرستان 
ایجاد  و  تقویت  لزوم  و  گردشگری  حوزه  در  طالقان 
زیرساخت های منطقه، در حال پیگیری آن در سطح 

کلان و ملی هستیم.

از  حمایت  ما  اصلی  اهداف  جمله  از  داد:  ادامه  وی 
گردشگری سالم با رعایت چهارچوب های قانونی است 
چرا که با توجه به رشد چشمگیر این صنعت در جهان، 
بنابراین  از صنایع پیشتاز تبدیل شده است  به یکی 
می تواند جایگزین مناسبی برای اقتصاد متکی بر نفت 
روزافزون،  تلاش  مستلزم  مهم  این  که  باشد  کشور 
فعالیت های سازنده، همت و روحیه جهادی مضاعف 

مسئولان است.
اصلاح  یازدهم،  مجلس  اولویت  کرد:  بیان  حدادی 
از  مختلف  صنایع  پیشرفت  مانع  که  است  قوانینی 
جمله گردشگری است که بدین منظور جلسه ای با 

دبیر شورای امنیت ملی در خصوص مباحث گردشگری 
در  همچنین  و  داشتیم  محدودیت ها  رفع  و  طالقان 
راستای تحقق این امر درصدد برگزاری نشستی با وزیر 

میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هستیم.
کرد:  عنوان  اسلامی  شورای  مجلس  نماینده  این 
اتحاد  انسجام و  با حضور مسئولان دلسوز،  امروزه 
بی سابقه ای برای رفع مشکلات و دغدغه های مردم 
طالقان ایجاد شده است که دستاوردهای بسیاری در 
زمینه های گوناگون فرهنگی، اقتصادی در بر  خواهد 
داشت و متعاقب آن موجب توسعه و رشد منطقه 

خواهد شد.
فرمانداری  سرپرست  نسب-  حسینی  سجاد  سید 
شهرستان طالقان در این نشست گفت: فرمانداری به 
عنوان یکی از نهادهای متولی  با پیگیری های مستمر 
راه حل  ارائه  درصدد  شهرستان،  مسوولان  همکاری  و 
مناسبی برای رفع موانع و مشکلات موجود در حوزه 

گردشگری و ساماندهی امور است.
سعید شهرکی- رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی طالقان نیز گفت: با توجه به گردشگرپذیر 
بودن این شهرستان، ایجاد ساز و کارهای حمایتی از 
سرمایه گذاران بخش خصوصی و فعالان اقتصادی در 

طالقان ضروری است .
گفتنی است؛ شهرستان ۳۵هزارنفری طالقان یکی از 

مناطق مقصد گردشگری در کشور و استان البرز است.

حدادی: نیازهای گردشگری طالقان در حال پیگیری است

نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس گفت: در 
شهرستان کرج به لحاظ مشکل آب مناطقی مانند غیزانیه  
خوزستان وجود دارد که مردم با این مشکل دست و پنجه 

نرم می کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا عباسی با اشاره به 
وضعیت نامناسب آب شرب در برخی مناطق البرز به ویژه 
شهرستان کرج اظهار کرد: در استان دو سد کرج و طالقان 
وجود دارد که قرار است آب سه استان تهران، البرز و 
قزوین را تأمین کند. وی بیان کرد: بر اساس منطق اگر 
قرار است آب شرب استان های هم جوار رفع شود در ابتدا 
باید ببینیم که آیا در مبدأ کمبود آب وجود دارد یا نه و 
دوم اینکه آیا این آب در مقصد به طور صحیح مصرف 

می شود یا خیر؟
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس با 
از مواهب دو  البرز در واقع  اینکه مردم استان  بیان 
سد موجود بی بهره هستند، تصریح کرد: ۲۲درصد آب 
شرب استان البرز از این دو سد و ۷۸درصد از ۵۰۰حلقه 

چاه تأمین می شود که جزو منابع آبی ناپایدار محسوب 
می شوند.

این چاه ها  بارندگی ها کم است  داد: وقتی  ادامه  وی 
مشکل کم آبی را به مردم البرز تحمیل می کنند و مردم با 

مشکلات بسیاری دست و پنجه نرم می کنند.
عباسی با بیان اینکه در کمال شهر، مشکین دشت، اشتهارد، 
تابستان ساعت ها  داریم که در  کیان مهر و.. مناطقی 
متمادی آب قطع است، تصریح کرد: در شهرستان کرج به 
لحاظ مشکل آب مناطقی مانند غیزانیه خوزستان وجود 

دارد که مردم با این مشکل دست و پنجه نرم می کنند.
وی گفت: درست است که به دلیل همسایگی باید آب 
شرب تهران را تأمین کنیم اما در ابتدا باید مشکل آب 
البرز حل شود نه اینکه قسمت عمده آب را به تهران 

منتقل کنیم.
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس بیان 
صورت  چگونه  انتقال  این  که  شود  بررسی  باید  کرد: 
می گیرد در اینجا بحث این است که چه مقدار از این 

آب از طریق رودخانه کرج و چه مقدار از طریق تونل 
۳۰کیلومتری منتقل می شود.

رودخانه کرج را به کانون ریزگرد تبدیل نکنید

وی با بیان اینکه نباید با بی تدبیری کاری کنیم تا در 
منطقه با مشکل زیست محیطی مواجه شویم، اظهار کرد: 
نباید رودخانه کرج را که یک قطب گردشگری محسوب 
می شود و برای حفظ محیط زیست بسیار حائز اهمیت 

است به یک کانون ریزگرد تبدیل کنیم.
عباسی تصریح کرد: حق آبه ای که در هیئت وزیران برای 
استان البرز و رودخانه کرج در نظر گرفته شده به میزان 
۶۳میلیون مترمکعب در سال است، در صورتی که این 
حجم از آب نیاز استان و رودخانه کرج را تأمین نمی کند.

وی در پایان متذکر شد: بر اساس پژوهشی که در پردیس 
کشاورزی دانشگاه تهران و توسط متخصصان این امر 
انجام شده است این حقابه باید بیش از ۱۸۱میلیون 

مکعب در نظر گرفته شود.

»نماینده مردم کرج در مجلس«:

۷۸ درصد آب شرب استان البرز از چاه تأمین می شود
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شهری فقید  رئیس   - آشتیانی«  »سعید کاظمی  یاد  زنده  خاطره  و  یاد  هوادار«  »دنیای 

پژوهشکده رویان و جهاد دانشگاهی دانشگاه علوم پزشکی ایران - را گرامی می دارد

شهری

»معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری کرج«:

عملیات اجرایی طرح هوشمندسازی »تقاطع نبوت« آغاز شد

لزوم پاسخگویی سازمان محیط زیست در مورد چرایی آلودگی هوا

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری کرج از آغاز عملیات اجرایی 
طرح هوشمندسازی تقاطع نبوت خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، محمدرضا احمدی نژاد با اشاره به افزایش 
جمعیت، افزایش وسایل نقلیه، ترافیک و افزایش روز افزون سفرهای 
درون شهری در کرج، گفت: از دست دادن زمان در پشت چراغ های 
راهنمایی یکی از بزرگترین معضلات تراکم شهری به حساب می آید.

وی افزود: در راستای رفع مشکلات یاد شده اجرای طرح هوشمندسازی 
تقاطعات جهت نظارت و اتخاذ تصمیم های لحظه ای بر جریان ترافیک 

یکی از راه حل های بهبود این مشکلات است.
احمدی نژاد با اشاره به اجرای این طرح در سه تقاطع مهم هفت تیر، 
مصباح و امام حسین )ع(، گفت: با بررسی کارشناسی صورت گرفته 
جریان ترافیک در سه تقاطع مذکور در ساعات پیک ترافیک نسبت به 

قبل از اجرای این طرح بهبود چشمگیری پیدا کرده است.
عملیات  کرج  ترافیک شهرداری  و  نقل  و  معاون حمل  گفته  به 
هوشمندسازی تقاطع نبوت به عنوان چهارمین معبر آغاز شده و طی 

ماه جاری به بهره برداری خواهد رسید.

لازم به توضیح است، این طرح با استفاده از رویکرد زمان واقعی 
تطبیقی به کنترل ترافیک شهری به وسیله اندازه گیری شرایط فعلی 
ترافیک و سپس تنظیم طول چرخه، انشعابات و فاصله زمانی از یک 

تقاطع با تقاطع بعدی فعالیت می کند.

عضو هیات رئیسه شورای شهر تهران از وضعیت آلاینده هوای تهران 
با وجود محدودیت رفت و آمد و تعطیلی برخی مشاغل، گلایه کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، زهرا نژادبهرام در تذکر پیش از دستور خود 
در جلسه امروز شورای شهر تهران با اشاره به آلودگی هوای تهران گفت: 
به تازگی با یک موج سنگین آلودگی مواجه هستیم هرچند که در 
چند سال گذشته هر از چندگاهی، آلودگی هوا را تجربه کرده ایم، اما 
این بار آنقدر آلودگی سنگین بود که توصیه می شد همین رفت و 
آمدهای محدود نیز کمتر شود و همین حالا نیز  شاخص  ۱۰۴ است 

و در شرایط ناسالم هستیم.
وی با بیان اینکه  انتظار می رفت در طی چند سال اخیر مسئولان 
رفع آلودگی هوا را مورد توجه قرار دهند، گفت: سازمان محیط زیست 
مسئول اصلی هوای پاک است، اما می بینیم که در صدد توجیه بر 
می آیند و از مردم انتظار دارند که باید بگویم این سازمان هیچ وقت 
پاسخگو نیست و به دغدغه های نمایندگان در پارلمان محلی توجه 
نکرده و هیچ وقت پاسخ نداده است، اما توقع داریم که به »انتظار از 

مردم« برای کاهش آلودگی پایان دهند.
نژادبهرام با بیان اینکه علی رغم تعطیلی دانشگاه ها، مدارس، آموزشگاه 
ها، همایش ها، سینماها و فعالیت های هنری و محدود بودن 
فعالیت بسیاری از اصناف و رسته های فعالیتی در سطح پایتخت، 
امسال نیز شاهد آلودگی هوا هستیم، افزود: در حالی که هرساله با 

اشاره به سهم قریب به ۸۰ درصدی منابع آلاینده متحرک و خودروها 
در بروز آلودگی هوا، بر ضرورت چاره اندیشی برای غلبه بر این موضوع 
تمرکز میشد، شیوع ویروس کرونا و اعمال محدودیت های جدی 
زمینه کاهش قابل توجه تردد و عبور و مرور را فراهم آورد. اما مشاهده 
می شود که کماکان با شرایط نامطلوب آب و هوایی از نظر ذرات معلق 

در هوا و بروز خطرات جدی برای شهروندان مواجه هستیم.
عضو هیات رئیسه شورای شهر عنوان کرد: بر اساس اظهارات رئیس 
سازمان محیط زیست کشور، »چون ظرفیت پالایشگاه ها از مازوت پر 
شده و به واسطه تحریم های بین المللی کسی خریدارشان نیست، 

مجبور هستیم تن بدهیم این مازوت ها را در شهرها بسوزانند«.
وی گفت: نکته قابل توجه دیگر آنکه خود ایشان اعلام کردند که 
»آلایندگی ناشی از مازوت میزان مرگ ومیر ناشی از کرونا را تا ۶ برابر 
افزایش می دهد«. در چنین شرایطی این پرسش مطرح می شود که 
با چه تدبیری به جای ساخت و ایجاد انبارهای جدید برای نگهداری 
مازوت، از ریه های شهروندان به عنوان انبار مازوت استفاده می شود!؟

وی افزود: بنده به عنوان نماینده مردم پایتخت در شورای اسلامی 
شهرتهران، از وزیر نیرو و رئیس سازمان محیط زیست تقاضا می کنم، 
با توجه به اهمیت فوق العاده بالای امر صیانت و حفاظت حداکثری 
از سلامت مردم، هرچه سریعتر نسبت به این موضوع چاره اندیشی 

عاجل صورت داده و نسبت به رفع مسئله اقدام کنند.

جستار

فوتبال حرفه ای را می توان در لحظات و ثانیه 
ها تشخیص داد. فوتبال علمی نیز همین است.

پس از شکست شب گذشته پرسپولیس مقابل 
اولسان کره جنوبی در فینال لیگ قهرمنان آسیا 
همه به نوعی از آن لحظه ای می گویند که ای 
کاش داور دو ثانیه زودتر سوت پایان بازی را زده 
بود. ای کاش نورالهی آن لحظه خطا نمی کرد. 
ای کاش شیری بی جهت یک پنالتی مفت و 
مجانی به حریف نمی داد و از این ای کاش ها 

زیاد داریم.
ایران و ژاپن  جام ملت های امارات 2018 بازی 
ایم. همان لحظه ای که  را که فراموش  نکرده 
بازیکن ژاپنی خورد زمین و 5 بازیکن ما ریختند 
روی سر او که تو چرا تمارض می کنی بدون توجه 
به اینکه داور سوت زده باشد! بازیکن دیگر حریف 
توپ را برداشت و بدون مزاحمت سانتر کرد و گل 
و تمام... از جام ملت های حذف شدیم! همه می 
گفتند کاش بازیکنان ما توقف نمی کردند. این 
کاش ها و اگرهاست که فاصله بین فوتبال حرفه 

ای و غیر حرفه ای را شکل می دهد.
چند بازیکن پرسپولیس پله به پله از نوجوانان به 
جوانان و امید و بزرگسالان رسیده اند!؟  عیسی آل 
کثیر تازه در 28 سالگی کشف شد. یعنی زمانی 
کشف شده که فوتبالش رو به پایان است. ولی 
تیم کره ای و بازیکنان این تیم که در لحظات و 
صدم  ثانیه ها توانستند پرسپولیسی که حقش 
باخت نبود را ببرند و قهرمان شوند. دو عامل در 
برتری تیم کره ای موثر بود. نخست تشکیلات و 
ثبات و ساختار درست و اصولی باشگاه اولسان. 

یعنی همه چیز سر جای خود قرار دارد.
یک  با  است.  باشگاه  واقعی  معنای  به  باشگاه 
شکست اتفاقی نمی افتد و پیروزی و قهرمانی هم 

آن ها را دچار توهم و خود بزرگ بینی نمی کند. 
آن ها یک استراتژی بلند مدت دارند که قهرمانی 
در آسیا یکی از اهداف آن ها بود و نه تمام آمال 

و آرزوهای ایشان.
دوم همان بحث تفکر حرفه ای حاکم بر تک تک 
بازیکنان. تفکر حرفه ای بود که بازیکن زننده ضربه 
بان  را دروازه  با وجودی که ضربه اولش  پنالتی 
پرسپولبس گرفت دست به سرش نگرفت و ماتم 
زده و بهت زده نگاه به دوربین ها نکرد بلکه توپ 
را پیگیری کرد و ریباند یا ضربه دوم را در حالی زد 
که ده بازیکن پرسپولیس روی خط خبردار ایستاده 
بودند درحالی که هم زمان با حرکت زننده پنالتی 
آن ها  باید حرکت می کردند تا در ریباند مانع 
ضربه دوم شوند اما متاسفانه چنین نشد و این 
به خاطر همان موضوع عدم طی کردن گام به گام 

فوتبال است.
و  پرسپولیس  مهاجم  عبدی  گفتند  یکباره  به 
شیری هافبک و دفاع این تیم! شیری از کجا پیدا 
شد؟ جوانی و نوجوانی اش کجا بوده؟ همین می 
شود که کاپیتان دوم پرسپولیس احمد نورالهی 
درست در لحظه ای که بازیکن حریف هیچ کار 
بر  پرسپولیس سوار  و  بکند  تواند  نمی  خاصی 
امواج احساسات گل برتری است پنالتی می دهد 

و همان پنالتی کار پرسپولیس را تمام کرد.
نه وار مقصر است و نه داور و نه بار و نه نورالهی 
پای جان تلاش کردند.  تا  این ها  نه شیری.  و 
خدا قوت هم می گوییم به این ها ولی ساختار 

معیوب فوتبال ما  اصلاح نشود همین است.
آیا اگر پرسپولیس قهرمان می شد همه مشکلات 
ما تمام شده بود؟! از طرفی چنان فضا را ملتهب 
کرده بودیم که تمام بار مشکلات و کمبودهای 
اجتماعی را پرسپولیس باید با قهرمانی بر دوش 
بکشد و مردم را هیجان زده کرده بودیم تا با این 
قهرمانی یک شادی همگانی به راه اندازیم. این 
ها در کنار هم نشان می دهد که پرسپولیس به 

خودش باخت نه وار و داور و این و آن.
بیاییم ساختار فوتبالمان را درست کنیم. به فیفا 
و AFC دروغ نگوییم. با خودمان روراست باشیم. 
و  به ای کاش  باز  بعد  بعد و سال های  تا سال 

اگرها نرسیم...

فاصله »فوتبال حرفه ای«
 در همین ثانیه هاست

محیط زیست

فرزاد حیدری

 مدیرکل ورزش کارگران

اداره کل آموزش و پرورش استان البرز در نظر دارد به منظور 
تعمیر و پشتیبانی رایانه ها ، هوشمند سازی و نصب دوربین 
های مداربسته از ظرفیت بخش خصوصی استفاده نماید. لذا از 
موسسات و شرکت های دارای شرایط ذیل دعوت به عمل می آید 
تا در صورت تمایل به همکاری تا روز سه شنبه 1399/10/30 به 
دبیرخانه فناوری این اداره کل ، واقع در کرج - عظیمیه - میدان 
مهران - بلوار گلستان - نبش بوستان 19 - اداره فناوری و اطلاعات 
اداره کل آموزش و پرورش استان البرز مراجعه و یا با شماره تلفن 

های 32521503 و 32527776 تماس حاصل نمایند. 
1- شرکت ثبت شده با تابعیت ایرانی باشد

2- دارا بودن گواهینامه رتبه بندی و احراز صلاحیت از دبیرخانه 
شورای عالی انفورماتیک کشور با حداقل رتبه 3 در موضوع 

فعالیت اصلی )خدمات رایانه و پشتیبانی(
3- داشتن مجوز از نظام صنفی رایانه ای و دفتر خدمات مورد 

تایید نظام صنفی رایانه ای در استان البرز )شهر کرج(
4- دارا بودن حداقل دو قرارداد مشابه همراه با رضایتنامه از کارفرما

5- از نظر قوانین عمومی کشور مجاز به معامله و انعقاد قرارداد 

شده  تعلیق  های  شرکت  لیست  در 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی و یا 
لیست شرکت های بدهکار  وزارت امور 

اقتصادی و دارایی نباشد.
6- مشمول ممنوعیت اصل 44 قانون اساسی و قانون منع 

مداخله کارکنان دولت نباشد.
 44 اصل  کلی  های  سیاست  ممنوعیت  شمول  عدم   -7

قانون اساسی
8- رعایت اصول حاکم بر قراردادهای دولتی و رعایت تشریفات 
قانونی در مدت معین و اخذ تضمین های معتبر ، مطابق آیین 

نامه تضمین معاملات دولتی
و  ها  شرکت  آمادگی  اعلام  از  پس  اختصاصی  شرایط   -9

موسسات به ایشان ابلاغ می گردد.
شرط   ، اختصاصی  و  عمومی  شرایط  بودن  دارا   -10
باشد.  می  داوطلب  های  شرکت  با  همکاری  برای  لازم 

شناسه آگهی 1062543
اداره کل آموزش و پرورش استان البرز

آگهی فراخوان  تعمیر و پشتیبانی رایانه ها ، هوشمند سازی 
و نصب دوربین مدارس )نوبت دوم(
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

نبلونگ  است.   Nebelung نبلونگ گروه  از  اثری   Palingenesis نئوفولک آلبوم 
Nebelung )نام قدیمی ماه نوامبر در زبان آلمانی( یک گروه فولک و نئوفولک آلمانی 

است که فعالیت خود را از سال ۲۰۰۴ در شهر بن آلمان آغاز کرده است.
این گروه آلمانی پیش از این با دو آلبوم و یک ای پی توانسته بود نام خود را به عنوان 
گروهی متمایز در سبک خود مطرح نماید. بین آلبوم دوم و سوم این گروه فاصله 
طولانی افتاد و در سال۲۰۱۴ پس از ۶سال سومین آلبوم آن ها منتشر شد. طبیعت 
همواره نقشی اساسی در موسیقی نئوفولک دارد و آثار نبلونگ نیز از این قاعده 
مستثنی نیستند. Palingenesis اصطلاحی به معنای حیات مجدد است و مفهوم 
اساسی است که این گروه سه نفره در این آلبوم به دنبال بیان آن هستند. ساخت 
این آلبوم ۲سال به طول انجامید و به همین علت از آن می توان محدوده جدیدی 
در آثار این گروه ساکن شهر بن نام برد. نوای ویولنسل بیش از گذشته در این آلبوم 
شنیده می شود، اگرچه نقش اصلی را گیتار و خواننده بر عهده دارند. صدای پس زمینه 
ویولنسل، باعث خلق فضایی شبیه به موسیقی امبینت شده است که از این حیث، 
موسیقی آلبوم پالینژنسیس شبیه به موسیقی نئوفولک نوردیک شده است. فضای 
آلبوم سوم نبلونگ بیشتر از گذشته ملانکولیک شده است و موسیقی آن، درون گراتر 
 Nebelung اثری است که تجربه جدیدی در کارنامه گروه Palingenesis است.  آلبوم
است که تجربه شنیداری متفاوتی برای مخاطبان این گروه مطرح به همراه می آورد.

Palingenesis
::   نبلونگ    :: 

واقعاً انتخاب بهترین فیلم های ۲۰۱۹ سخت بود و سخت تر از آن، انتخاب بهترین 
میان این ۶۰ فیلم! اما به لطف جدیدترین ساخته کارگردان مطرح هالیوودی، 
»مارتین اسکورسیزی« وجدانمان راحت تر است و مطمئن هستیم که فیلم 
مناسبی را انتخاب کرده ایم. بعد از چندین سال غیبت یک فیلم در سبک »تریلر« 
و آن هم با سبک و سیاق کلاسیک، »مرد ایرلندی« باعث شد تا بار دیگر به 
سال های دور و سینمای هالیوودی جذاب، فیلم هایی همچون »پدرخوانده« و 
»صورت زخمی« بازگردیم و این بار به تماشای فیلمی بنشینیم که شاهکار بی مانند 

اسکورسیزی بود.
»رابرت د نیرو« و »آل پاچینو« بعد از چندین سال بار دیگر در کنار هم به 
نقش آفرینی پرداخته اند و باید اعتراف کنیم که یکی از جذاب ترین و بی نقص ترین 
ترکیبات بازیگران سال ۲۰۱۹ و حتی چند سال اخیر را تشکیل داده اند. روایت 
فیلم کند است اما به هیچ وجه خسته کننده نمی شود؛ چرا که در روایت و 

داستان سرایی بسیار هوشمندانه عمل شده است.
از طرفی دیگر فیلم برداری و موزیک این فیلم نیز به تنهایی ارزش این را دارد که به 
خاطر آن فیلم را تماشا کنیم. انتخاب »مرد ایرلندی« به عنوان بهترین فیلم سال 
۲۰۱۹ چندان سخت نبود؛ چرا که به لطف اسکورسیزی و شبکه نت فلیکس یکی از 
بهترین روایات، فیلم نامه نویسی و کارگردانی های چند سال اخیر را شاهد بوده ایم.

 The Irishman -مرد ایرلندی
:: مارتین اسکورسیزی    ::

میکروکتاب چهار اثر از فلورانس اسکاول شین، در واقع شامل چهار کتاب از اوست 
که در یک مجموعه گردآوری شده است. این کتاب ها شامل: بازی زندگی و چگونگی 
آن، کلام تو عصای معجزه گر توست، در مخفی موفقیت و قدرت کلام است. چهار 
اثر از فلورانس اسکاول شین، یکی از بهترین کتاب ها برای شروع به مثبت اندیشی و 

تغییر است. 
اساس سخن اسکاول شین در این چهار اثر تفکر مثبت است او می گوید آنچه که در 
زندگی مان نام محدودیت برایش گذاشتیم، در واقع حصاری است که خودمان، دور 
خودمان کشیده ایم. اگر فکر می کنید که به یکسری خواسته ها در زندگی نمی رسید 
چون پول یا شرایط کافی ندارید، همان خواهد شد. اما اگر در بدترین شرایط ممکن 
باشید و خواسته هایتان را ببینید، حتما به آن خواهید رسید. چون کلام می تواند 
زندگی ما را تغییر دهد. فلورانس اسکاول شین- نویسنده، تصویرگر و هنرمند محبوب 
آمریکایی بود. او دانش الهی را تدریس می کرد و از این طریق توانست گره از مشکلات 
زندگی افراد بسیاری بگشاید و تلاش می کرد تا پیام معنویت را به مردم جهان برساند. 

کتاب های او به زبان های مختلف ترجمه شد و در اختیار همگان قرار گرفته است.
او می گوید: هر آنچه آدمی احساس یا به روشنی مجسم کند بر ذهن نیمه هشیار اثر 
می گذارد و مو به مو در صحنه زندگی ظاهر می شود و جز تردید و هراس، هیچ چیز 

نمی تواند میان انسان و بزرگ ترین آرمان ها یا مرادهای دلش فاصله ایجاد کند.

چهار اثر از فلورانس اسکاول شین
::  ترجمه: فاطمه فراهانی  ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »کیومرث منشی زاده« 

- شاعر و طنزپرداز فقید - را گرامی می دارد

جهان سینما

برپایی اختتامیه »سینماحقیقت« در سوم دی ماه 
دبیر چهاردهمین جشنواره »سینماحقیقت« 
مراسم  برگزاری  از  »هفت«  برنامه  در 
اختتامیه این جشنواره در روز چهارشنبه 

سوم دی ماه خبر داد.

جایزه بهترین فیلمنامه جشنواره بارسلون برای »شب اول 
هجده سالگی«

هشتمین دوره از جشنواره فیلم های آسیایی 
داد  پایان  خود  کار  به  حالی  در  بارسلون 
بخش  در  فیلمنامه  بهترین  جایزه  که 
استعدادهای نو به حسین تهرانی نویسنده 

)دیاپازون(  سالگی«  هجده  اول  »شب  فیلم 
اولین ساخته حامد تهرانی به تهیه کنندگی علیرضا 

شجاع نوری رسید.

اکران آنلاین »مردن در آب مطهر« از ۴ دی ماه
»مردن در آب مطهر« به نویسندگی و کارگردانی 
جمشید  تهیه کنندگی  و  محمودی  نوید 
محمودی روز پنجشنبه ۴ دی ماه به صورت 
آنلاین از سامانه های فیلیمو و نماوا نمایش 

داده می شود.

نشان سریال »میدان سرخ« رونمایی شد
اولین  )لوگو( سریال »میدان سرخ«  نشان 
شد.  رونمایی  ابراهیمیان  ابراهیم  سریال 
طراحی لوگو این سریال را میثم میرزائی 
و ساخت ویدیو را کیومرث بیک زند برعهده 

داشته است.

رئیس سازمان بسیج رسانه استان البرز از تمدید مهلت ارسال 
آثار به دبیرخانه پنجمین جشنواره رسانه ای ابوذر تا ۱۵دی ماه 

سال جاری خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، ابراهیم نوروزی فر از تمدید مهلت 
ارسال آثار به دبیرخانه پنجمین جشنواره رسانه ای ابوذر استان 
البرز خبر داد و گفت: اصحاب رسانه تا ۱۵دی ماه فرصت دارند 
آثار خود را به دبیرخانه این جشنواره تحویل دهند. وی با 
اشاره به مشکلات به وجود آمده در بارگذاری آثار اصحاب 
رسانه کشور در سایت ABOOZARH.IR بیان کرد: بسیاری از 
خبرنگاران موفق به ورود، ثبت نام و بارگذاری آثار خود در این 

سامانه نشدند و تقاضای تمدید مهلت ارسال آثار را داشتند.
رئیس سازمان بسیج رسانه استان البرز ادامه داد: در این راستا 
و بر اساس تصمیمات گرفته شده در کمیته برگزاری پنجمین 
جشنواره رسانه ای ابوذر استان البرز، مهلت ارسال آثار تمدید 
شد تا در این مدت اصحاب رسانه بتوانند آثار خود را به صورت 
حضوری به دبیرخانه جشنواره تحویل دهند. نوروزی فر ضمن 
قدردانی از خبرنگارانی که موفق به ثبت نام در سایت مذکور 
 CD شده اند افزود: تمامی اصحاب رسانه آثار خود را در قالب

یا DVD به صورت حضوری و در ساعات اداری به دبیرخانه 
جشنواره، به نشانی: کرج، چهارراه کارخانه قند، فرهنگسرای 
کوثر، سازمان بسیج رسانه استان البرز تحویل دهند. وی تأکید 
کرد: اصحاب رسانه توجه داشته باشند که درج مشخصات 
کامل خبرنگار شامل نام و نام خانوادگی، کد ملی، نام رسانه، 
محور و بخش های موردنظر و یک فایل عکس کاری یا 
پرسنلی در لوح فشرده ای که به دبیرخانه تحویل می دهند 
الزامی است. شرکت کنندگان در بخش عکس حتماً فایل اصل 
تصاویر ارسالی را به دبیرخانه تحویل دهند. رئیس سازمان 
بسیج رسانه استان البرز با اشاره به شیوع ویروس کرونا در 
کشور توضیح داد: چنانچه تا زمان اختتامیه جشنواره، استان 
البرز در وضعیت سفید قرار گیرد مراسم تقدیر از برگزیدگان 
به صورت حضوری و در غیر این صورت در ۲۲بهمن ماه 

سال جاری به صورت مجازی برگزار می شود. 
نوروزی فر یادآور شد: جهش تولید و اقتصاد مقاومتی، 
بصیرت و دشمن شناسی، مبارزه با تروریسم و خروج آمریکا 
از منطقه، مبارزه با آسیب های اجتماعی، مسائل صنفی 
خبرنگاران، کرونا و کمک مؤمنانه، ۴۰ سالگی دفاع مقدس، 

اقدام  حوزه های  و  بسیج  اسلامی،  انقلاب  دستاوردهای 
و امیدآفرینی محورهای این جشنواره هستند. وی با بیان 
اینکه هر شرکت کننده می تواند حداکثر در سه بخش و در 
هر بخش حداکثر سه اثر )در مجموع ۹ اثر( به این جشنواره 
ارسال کند، خاطرنشان کرد: علاقه مندان می توانند آثار خود را 
در قالب های خبر، گزارش مکتوب، مصاحبه، تیتر، مقاله و 
یادداشت، عکس، موشن گرافیک و فیلم کوتاه به دبیرخانه 
جشنواره تحویل دهند. آثار ارسالی به این جشنواره باید در 
بازه زمانی ۱۵بهمن سال ۹۸ الی ۳۰آذر۹۹ از طریق رسانه های 

رسمی منتشر شده باشد.

نایب رئیس اتحادیه فروشندگان کاغذ و مقوا گفت: توقف 
توزیع کاغذ دولتی توسط ارشاد، ناشران را به سمت بازار آزاد 

سوق داد که موجب گران شدن کاغذ شد.
احمد شریفان- نایب رئیس اتحادیه فروشندگان کاغذ و مقوا  
با اشاره به افزایش قیمت در بازار کاغذ طی روزهای پایانی 
هفته گذشته و روزگذشته گفت: میزان افزایش قیمت کاغذ 
چندان زیاد نبوده و در حد 30 تا 40هزارتومان بود که اغلب 
در بخش کاغذ چاپ و تحریر رخ داده است. وی ادامه داد: 
دلیل اصلی این افزایش قیمت نیز افزایش تقاضا در بازار 

طی دو هفته گذشته بوده است. وزارت ارشاد توزیع کاغذ 
یارانه ای را به دلیل تعطیلی های دو هفته ای تهران متوقف 
کرده بود. برخی از ناشران برای تهیه کاغذ به بازار آزاد مراجعه 
کرده بودند که این رجوع ناشران موجب افزایش یک باره 
تقاضا برای کاغذ تحریر شد و در نتیجه قیمت ها افزایش پیدا 
کرد. شریفان تصریح کرد:  با از سرگیری توزیع کاغذ دولتی 
توسط وزارت ارشاد تبعاً رکود سابق به بازار کاغذ برمی گردد 
و قیمت ها نیز کاهش پیدا می کند. وی رکود حاکم بر بازار 
کاغذ را نگران کننده خواند و گفت: متأسفانه با نزدیک شدن 

به فصل چاپ دفاتر و سررسید نیز بازار کاغذ دچار تعادل در 
عرضه و تقاضا نشد وهم چنان در رکود به سر می برد .شریفان 
ادارات دولتی ،  گفت:  تعطیلی مدارس ، نیم شیفت شدن 
تعدیل نیروی کار گسترده و حذف قبوض کاغذی موجب 
شد تا بازار کاغذ با شوک عجیب و غریبی روبرو و راکد شود. 
اکنون نیز اغلب فروش روی کاغذ گلاسه و ایندربورد که ویژه 
کارهای تبلیغاتی است، می چرخد. وی درباره کاغذ داخلی و 
علی الخصوص کاغذ مازندران نیز افزود: متأسفانه خریدار کاغذ 

داخلی در بازار بسیار اندک است.

»رئیس سازمان بسیج رسانه البرز«:

مهلت ارسال آثار جشنواره رسانه ای ابوذر البرز تمدید شد

ناشران قیمت کاغذ در بازار آزاد را افزایش دادند

فرهنگ و رسانه

نشر
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »احمد طاهری« 
- پیشکسوت فقید فوتسال - را گرامی می دارد

اجتماعی

دریچه

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

نادیده انگاری شهرک سیمرغ تا چه زمانی ادامه دارد!؟

روند و فرایند کاری شهرداری و شورای اسلامی شهر خورزوق 
در راستای خدمات رسانی به شهرک نشینان سیمرغ، نشان داده 

که مدت هاست مردم شهرک سیمرغ را به سخره گرفته اند!
گسترده ترین  و  فراگیرترین  عنوان  به  اسلامی  شوراهای 
نهادهای مدنی، ملزم به پاسخگویی به نیازهای اجتماعی 
هستند که به واقع درگذشته به صورت سنتی و کدخدا منشانه 
حل می شد و اینک به شکل نوین و تحت عنوان شورا و 
در قالب بستری مناسب برای حل وفصل مشکلات مردمی و 
مشارکت مردمی تجلی یافته است و به گونه ای معتمد مردم 
محسوب می شوند، زیرا به عنوان یک نهاد مردمی با بهره گیری 

از آرای مردم به این منصب دست پیدا کرده اند.
شوراهای اسلامی و شهرداری ها دو بازوی نظارتی و اجرایی در 
نظام مدیریت شهری به شمار می آیند و نقش اثرگذار و مؤثری 

باید در اداره امور شهر داشته باشند.
لذا با توجه به این که شوراهای اسلامی وظیفه دارند اجرای 
تسریع در جریان امور مردمی، پیشرفت کارهای اجرایی، رفع 
تبعیض و ارتقای مشارکت در رفع مشکلات شهری را همراه 
داشته باشند و با ایجاد حس اعتماد، وفاق و همدلی بین 
اقشار مردم و تعامل با سایر ارگان ها و نهادهای دولتی و با 
اتکاء به قانون اساسی و مدنی، در اجرای پروژه های اجتماعی، 
بهداشتی، فرهنگی ورزشی و ایجاد فضای سبز و درختکاری و 
امور شهری اثرگذار باشند، از شورای اسلامی شهر و شهرداری 
خورزوق انتظار می رود، با یک توافق جمعی و جلب رضایت 
جامعه و یک قرارداد اجتماعی ملزم به رعایت قوانین باشند.

در  شهروندان  مشارکت  با  که  است  صورت  این  در 
و  توسعه  و  بهبود  و  امور سازندگی  برای  تصمیم گیری ها 
پیشرفت شهری، مردم نیز تبعات و پیامدهای موًثر آن را 
می پذیرند و در این حالت مردم مشارکت اجتماعی را توسعه و 
تعمیم می دهند، چرا که احساس می کنند درتصمیم سازی ها 

سهیم هستند.
متراکم شدن  و  شهرک نشینی  و  شهرنشینی  رشد  با  لذا 
امورشهری و تقسیم کار در جامعه انسانی با مشارکت خود 

مردم می توان امور مربوط را تعمیم کرد.
بهترین روش انتخاب افراد، براساس حق مساوی و آشنا با 
رشد نیازهای شهرک نشینی و آشنایی با مشکلات آن است 
که با تشکیل کارگروه و اتاق فکر و کانون اندیشه ورزی و تکیه 
بر هم اندیشی با برنامه ریزی های مدون و آگاهی از معضلات 

اجتماعی لازم است به فکر راه حلی برای رفع مشکلات مردم 
باشند.

شهرک سیمرغ نیزکه از جمله توابع شهرستان برخوار محسوب 
می شود، در سال های اخیر با رشد فزایندۀ جمعیت متاأسفانه 
با معضلات بسیارفراگیر و وضعیت بحرانی، از مرحله حاد هم 
گذشته است، اما هنوز از ظرفیت های قانون اساسی و شورای 

اسلامی شهرخورزوق محروم مانده است!
هنجارشکنی و نادیده انگاشتن این شهرک و عدم توجه به 
خواسته های حق طلبانه مردم شریف و مظلوم واقع شده، با 
نارضایی و اعتراضات هزارباره ساکنان این شهرک همراه شد 
و باعث گردید تا با درخواست های مکرر نماینده های دلسوز 
آقای  با ورود شخص  مردم شهرک، قوه قضائیه شهرستان 
ایزدپناه- دادستان محترم و سرهنگ شفیعی- فرمانده محترم 
سپاه شهرستان برخوار برای رسیدگی به موضوع بحران  زندگی 
سخت شهرک نشینان سیمرغ جلسه ای با حضور بابابی- رئیس 
شورای اسلامی، احتشام زاده- شهردار خورزوق، سرهنگ شیری- 
مدیر عامل شرکت تعاونی هوانیروز و چندتن از نماینده های 
ساکنان شهرک سیمرغ در دفتر شهردارخورزوق اجتماع کنند و 

مشکلات شهرک سیمرغ را مورد بررسی قرار دهند.
در این جلسۀ دوساعته، دادستان شهرستان برخوار به شنیدن 
سخنان و اعتراض های حق طلبانه نماینده های اهالی نشست 
که مبنی برعدم اجرای تعهدات شورا و شهرداری خورزوق در 
قبال بهره برداری از بالای ۷۴درصد زمین های واگذاری شرکت 
اجازه  و  نوسازی  عوارض  دریافت  و  بود  هوانیروز  تعاونی 
افزایش طبقات آپارتمان های ۳ و۴واحدی به شش واحد و 
صدور مجوز کاربری های تجاری درطول سه سال گذشته که 
بالغ بر یکصدو بیست میلیاردتومان بوده که مشخص نیست 
به جای هزینه برای رفع مشکلات عدیده شهرک سیمرغ در 

کدام شهر و برای اجرای چه پروژه  هایی هزینه شده است!
و همچنین شنیدن توضیحات مستند مدیرعامل شرکت 
تعاونی هوانیروز، یک قسمت از این جلسۀ دوساعته بود 
که این توضیحات در رابطه با امضای تفاهم نامه و واگذاری 
۵۱/۷۴درصد از کل زمین های شرکت تعاونی هوانیروز برای 
فضاسازی های عمومی و آسفالت خیابان ها و معابرعمومی از 
زمین های تفکیک شده به شورا و شهرداری اختصاص داده شد 
و به علاوه به سهم مسکونی آپارتمانی ۱۱/۷درصدی که سهم 

شهرداری بوده نیز، اشاره شد!
و پس از استماع سخنان رئیس شورا و شهردار خورزوق با 
تأیید خواسته های به حق شهرک نشینان سیمرغ، تصمیم 
گرفته شد رسیدگی به شکایات و خواسته های اهالی شهرک 
سیمرغ به جلسه ای با حضور آقای بنهری- فرماندارمحترم 

شهرستان برخوار موکول شود.
در جلسه فرمانداری که از بالاترین و معتبرترین جلسات 
ازمطرح شدن  پس  نیز  می آمد  به شمار  برخوار  شهرستان 
شهری  مدیریت  چالش های  و  سیمرغ  شهرک  مشکلات 
و فراتر از امور شهرداری که شامل کلیه مسائل مربوطه، 
اعم از گسترش و توسعه فضای سبز، امکانات رفاهی و 
تفریحی و سایر موارد، به مهم ترین عناصری که می تواند 
نقش اساسی در بهبود مدیریت عملکرد شهری داشته باشد 
این  ادامه  در  و  اشاره شد  است،  برعهده شورای شهر  که 
جلسه که با حضور مقامات تراز اول قوه قضائی، انتظامی، 
نظامی و امنیتی شهرستان برخوار برگزار شده بود، مهم ترین 
چالش هایی که ساکنان شهرک سیمرغ سال ها با آن دست 
به گریبان هستند، مطرح گردید؛ اما از خروجی این جلسۀ 
فرماندار  بنهری-  آقای  صریح  دستورات  و  کارساز  و  مهم 
موجب  می توانست  که  نیست  در دست  اطلاعی  برخوار، 
تسکین و التیام زخم های چرکین چندین ساله و سبب 
و  ستمدیده  مردم  رضایت خاطر  و  امیدواری  خوشحالی، 

رنج کشیده شهرک سیمرغ شود.
شایان ذکر است باتوجه به اظهارنظر رئیس شورای اسلامی 
آسفالت  عظیم  پروژه  اجرای  برای  بود  گفته  که  خورزوق 
خیابان ها و معابرعمومی شهرک سیمرغ بین ۳ تا ۵سال در 

خوش بینانه ترین حال ممکن، زمان لازم است! شهردارخورزوق 
نیز اعلام کرد: باتوجه به ضوابط، قادر نخواهد بود در اسرع 
وقت پروژه آسفالت خیابان ها و معابرعمومی را به انجام 
برساند و بهتر است زمینه برای شرکت تعاونی هوانیروز مهیا 
شود تا اقدامات لازم را به عمل آورد، چشم امید اهالی شهرک 
به مدیرعامل شرکت تعاونی هوانیروز-جناب سرهنگ شیری 
دوخته شده است که به صراحت اظهار می کند: درصورت 
برگرداندن تعدادی از زمین های واگذاری شرکت تعاونی به 
شورا، متعهد می شود در صورت مساعدبودن فصل زمستان 
درمدت زمان سه ماه کاری کلیه خیابان ها و معابر عمومی 

شهرک سیمرغ را به نحو شایسته  ای آسفالت کند.
به هرحال مدتی است مراجع قضایی به پیگیری این موضوع 
و  مهم  اولویتی  در  را  امر  این  به  رسیدگی  و  پرداخته اند 
جدی قرارداده اند که اهالی شهرک، ورود مقامات قضایی به 
مشکلات شهرک سیمرغ را به فال نیک گرفته و به آینده ای 
برای حل معضلات اجتماعی،  اقتصادی، بهداشتی، آموزشی، 

فرهنگی و ورزشی امیدوار شده اند.
به این ترتیب باتوجه به گستردگی اثرات نامطلوب این معضل 
اجتماعی که به موضوع روز شهرستان برخوار در مقیاسی بزرگ 
تبدیل شده است، ورود بسیاری از مسئولان مربوطه به این 

موضوع حیاتی را طلب می کند!
به نظر می رسد حجم گستردۀ این مشکلات و تخلفات در 
اجرای تعهدات در طول سال های گذشته نیازمند حضور و 
همکاری همه جانبه دستگاه های متولی نظارت و پیگیری، 
مقامات قوه قضائیه استانی است و نیاز به فرایندی برای 
سرعت بخشی به رسیدگی موضوع دارد، چرا که روند کُند 
پیگیری این معضل کاسۀ صبر و بردباری مردم ستمدیده 
و رنج کشیده شهرک سیمرغ را لبریز کرده و به نارضایتی 
شهرک نشینان سیمرغ از عملکرد لاک پشتی متولیان امور، 
را به گوش مقامات  لزوم مراتب  تا در صورت  دامن زده  
عالی رتبه قضایی و شخص آقای رئیسی- رئیس قوه قضاییه 

کشور برسانند.
با  که  سیمرغ  شهرک نشینان  باید  زمانی  تاچه  راستی  به 
توجه به افزایش قیمت سرسام آور اماکن مسکونی و سختی 
معیشتی در شهرستان ها و کلان شهر اصفهان از سر اجبار به 
این شهرک که در پنج کیلومتری شهر اصفهان واقع شده است، 

پناه آورده اند؛ نادیده  انگاشته شوند؟ 
چرا نباید مردم شهرک سیمرغ با این همه درآمد حاصله 
شهرداری  نوسازی  عوارض  پرداخت  و  زمین ها  فروش  از 
سعادتمند و خوشبخت زندگی کنند؟! تا کی باید با سعی 
بلیغ و صبوری، با اجحافی که در حقشان روا داشته می شود، 

سکوت اختیار کنند؟ 
شهرک سیمرغ که دارای یکی از زیباترین سیتی سنترها در 
مدخل ورودی و میدان فریبنده و اغواءکننده ورودی بلوار 
با داشتن سی سال قدمت و حدود  علامه مجلسی است، 
به  که  تجاری  مدرن  فروشگاه های  و  جمعیت  ۲۰هزارنفر 
شهرک مرغ تخم طلایی خورزوق شهرت یافته، سزاوار است به 

لطف بی مهری مسئولان شورا و شهرداری خورزوق، از حداقل 
امکانات رفاهی برخوردار نباشد!؟

این شهرک با این اوصاف، فاقد فضاهای بهداشتی، آموزشی، 
فرهنگی، ورزشی و اجتماعی نظیر درمانگاه، مدارس دولتی، 
داروخانه  بانک،  اتوبوسرانی،  ناوگان  نقلیه عمومی  وسایل 
اجرای  عدم  دلیل  به  اینکه  بر  مضاف  و  است  تمام وقت 
و  جدول گذاری  شهرک،  اطراف  درختکاری  سبز  فضاهای 
آسفالت خیابان ها و معابرعمومی در فصول بهار و تابستان، 
ساکنان شهرک سیمرغ از گرد و خاک رنج می برند و دچار 
بیماری های تنفسی شده و در پائیز و زمستان با شروع بارش 
باران، خیابان های اصلی تبدیل به استخرهای روباز می شوند 
و عبور و مرور و گذر از گل و لای و آبگیرها را مشکل می سازد 
که ادامه زندگی را برای اهالی شریف شهرک سیمرغ  سخت 

و دشوار می کند!
 از دیگر مشکلات اساسی و مهم، مسئله رفت وآمد در سرمای 
طاقت فرسای زمستان برای زنان و مردان فاقد اتومبیل شخصی 
است که ناچار هستند از انتهای خیابان های مولوی، علامه 
امینی، حلی و رودکی پیاده به ایستگاه تاکسی و اتوبوس های 
عبوری خورزوق بروند  تا با تأخیر، خود را به محل کارشان در 

اصفهان برسانند!
شایان ذکر است که چهارماه پیش آقای تبریزیان- رئیس 
حمل ونقل شهرستان برخوار، وعده داده بود در اسرع وقت، 
دو دستگاه اتوبوس بازسازی شده را به حمل ونقل مسافران 
با  تاریخ،  این  تا  که  می دهد  اختصاص  سیمرغ  شهرک 
خلف وعده اجرایی نشده و موجب نارضایتی و سردرگمی 

شهرک نشینان سیمرغ شده است!؟
برای رفت وبرگشت مسافرانی که باید همه روزه به اصفهان 
سفر کنند تا شغل ناچیزشان را از دست ندهند، با پیگیری های 
چند  تنی  و  هوانیروز  تعاونی  شرکت  مدیرعامل  مستمر 
جایگزین  تاکسی  تعدادی  سیمرغ،  شهرک  نمایندگان  از 
مینی بوس ها شده بود که در کمتر از یک ماه، رفته رفته از 
تعداد تاکسی ها هم کاسته شد تا به مشکلات رفت وبرگشت 

اهالی شهرک در این روزهای کرونایی دامن زده شود.
عدم روشنایی معابرعمومی هم قوز بالای قوز شده است 
که شب ها مردم با خوف و هراس در تاریکی باید خود را به 

منازلشان برسانند.
بدیهی است مسئولان شهرداری و شورای شهر خورزوق با 
توجه به رشد شهرک نشینی و تراکم نیازهای افراد ساکن 
شهرک، دست از لجاجت و ایجاد نفاق بردارند و با همدلی و 
هماهنگی و ایجاد وفاق با مدیرعامل شرکت تعاونی هوانیروز 
برای حل مشکلات شهرک نشینان سیمرغ همسویی پیشه 
کنند و به این غائله و بگومگوهای بی فایده خاتمه دهند! در 
این میان نباید دغدغه های مردم شهرک نادیده انگاشته شود 
که یک وظیفه همگانی است و محدود به شخص یا ارگان 

خاص نمی باشد.
شهرک  پایان ناپذیر  معضل  که  مدت هاست  حال  این  با 

سیمرغ، لاینحل مانده که دور از انصاف است!

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »کریم آسیایی« ورزشی
- پیشکسوت ورزش زورخانه ای آذربایجان غربی - را گرامی می دارد

غفور در تمرینات تیم والیبال بورسا حضور پیدا کرد
ترکیه  بورسای  تیم  تمرینات  در  ایران  والیبال  ملی  تیم  زن  پشت خط 

سری آ  لیگ  و  لوبه  تیم  در  گذشته  فصل  که  امیرغفور  حاضرشد. 
این تیم  از  از گسترش و شیوع کرونا  بازی می کرد، پس  ایتالیا 

جدا شد.ملی پوش والیبال کشورمان در این مدت به طور انفرادی 
تمرینات خود را پیگیری کرد و به تیم بورسا اسپور پیوست.

طلوع کیان سرمربی خاتم شد
 با اعلام باشگاه خاتم اردکان، علیرضا طلوع کیان سرمربی این تیم شد. 

علیرضا طلوع کیان که روزشنبه از هدایت تیم والیبال پیکان تهران کنار 
رفته بود، روزگذشته- ۳۰آذر به عنوان سرمربی تیم خاتم اردکان معرفی 

شد. طلوع کیان پس از استعفای محمد ترکاشوند از سرمربیگری تیم  
والیبال پیکان، جانشین او شده بود.

شروع لیگ های ووشو از ۷ بهمن
 پس از برگزاری جلسات و مذاکرات متعدد میان ستاد مبارزه با کرونا درورزش 

و مسئولان فدراسیون ووشو و به دنبال آن، انجام هماهنگی های لازم در 
این فدراسیون مجوز برگزاری لیگ های این رشته در دوبخش مردان 

و بانوان صادر شد.لیگ های برتر ووشو در دوبخش مردان و زنان از ۷ 
تا تا ۲۱بهمن ماه در آکادمی ملی ووشو برگزارخواهدشد.

شاگردان آلکنو شکست خوردند 
 تیم والیبال زنیت کازان درچهاردهمین بازی خود در لیگ برتر روسیه به 

مصاف تیم »یوگرا ساموتلور« رفت و بانتیجه 3 بر صفر شکست خورد. 
شاگردان ولادیمیر آلکنو در این بازی خارج ازخانه 25 بر 23، 25 بر 21 

و 25 بر 22 شکست خوردند. آلکنو چندی قبل به عنوان سرمربی تیم 
ملی والیبال ایران انتخاب شد.

مربی تیم ملی: منتظر تحول در بسکتبال زنان ایران باشید
مربی تیم ملی بسکتبال زنان گفت: حضور مربی یونانی فرصتی برای 

پیشرفت در رده پایه است و از این پس شاهد تحول بزرگی 
نه تنها در تیم مهرام بلکه در تیم ملی بسکتبال زنان ایران 

باشید. نیکا بیک لیگ لی اظهار کرد: هدف اصلی باشگاه مهرام 
ترقی در بسکتبال زنان است.

محمد بنا ۳۲ فرنگی کار را به اردوی تیم ملی دعوت کرد
اردوی تیم ملی کشتی فرنگی بزرگسالان برای حضور در رقابت های 

قهرمانی آسیا و گزینشی المپیک روزهای ۲ تا ۱۲ دی ماه در خانه 
کشتی شهید ابراهیم هادی برگزار می شود. نفرات دعوت شده به 

اردو باید برای انجام تست کرونا روز دوشنبه اول دی ماه در محل 
خانه کشتی شهید ابراهیم هادی حاضر باشند.

شفیعی: فرمت لیگ والیبال تغییر نکند بهتر است
بازیکن تیم  ملی والیبال ایران معتقد است، دور برگشت لیگ نیز همانند دور 

رفت بهتر است به صورت متمرکز برگزار شود. علی شفیعی درباره اینکه 
آیا بهتر نیست نیم فصل دوم لیگ هم با همین فرمت دور رفت 

برگزار شود؟ اظهار کرد: امسال به دلیل شیوع کرونا فرمت بازی ها 
تغییر کرد که خوشبختانه خوب بود.

با برنامه ریزی مناسب می توانیم به المپیک برویم
بانوی ملی پوش اهداف پروازی ایران گفت: با برنامه ریزی و تمرینات منظم 

ما هم می توانیم سهمیه المپیک بگیریم. سپیده سیرانی- تیرانداز تیم 
صنایع بازیافت راتا شمال با 67 شلیک موفق از 75 هدف در 3 راند 

توانست رکورد جدیدی در ماده تراپ بانوان مسابقات لیگ اهداف 
پروازی ثبت کند.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

سرانجام پس از گذشت هفتاد و اندی روز از برکناری احمد 
سعادتمند، مدیرعامل استقلال منصوب شد و احمد مددی، 
رفیق گرمابه و گلستان، جناب مهدی علی نژاد معاونت محترم 
وزیر ورزش)!(، پس از کش و قوس های فراوان به صندلی 

مدیریت باشگاه استقلال رسید )بخوانید »تحمیل شد«(.
داستان مدیرعاملی جناب مددی، همان داستان »مدیریت 
کوتوله ها« در باشگاه استقلال است، دیگر معیار و مشخصه  
وزارت  های  انتصاب  است،  مبرهن  کامل  طور  به  آن هم 
ورزش در باشگاه استقلال به گونه ای است که بی کارگی و 
نالایقی، رابطه ی مستقیمی در ترفیع و ارتقای پست مدیریتی 
منصوبان وزارت در این تیم دارد و دستور کار هیئت مدیره 
استقلال هم در چند سال اخیر طبق همین روال بوده است.

استقلال،  باشگاه  مدیرعاملی  به  مددی  انتصاب  از  پس 
تصویری از صورت جلسه هیات مدیره استقلال درخصوص 
انتصاب مدیرعامل جدید باشگاه منتشر شد، که بازهم حائز 

نکات قریبی بود.
به  مددی،  مدیرعاملی  جلسه  صورت  موضوع،  ابتدای  در 
امضای چهار عضو از هیات مدیره پنج نفره باشگاه رسیده 
بود و اسماعیل خلیل زاده با یدک کشیدن سمت ریاست 
هیات مدیره باشگاه استقلال که اگر تملق نباشد به جد، 

لایق این پست خطیر است )بی شک در آمال و آرزوها!(، این 
صورت جلسه را امضا نکرده بود، هنوز هم رسما دلیل این کار 
مشخص نشده، اما نزدیکان او از داستان قسم خوردنش برای 
عدم امضای حکم مددی، صحبت می کنند، چه می دانیم، 

الله اعلم...
شروط  مدیره،  هیات  رئیس  نکردن  امضا  از  عجیب  اما 
ترکمنچای گونه مفاد صورتجلسه بود، که به معنای واقعی 
کلمه »گروکشی« هیات مدیره استقلال و وزارت ورزش را 

نشان داد.
مددی  احمد  با  شکرآبی  رابطه ی  استقلال  مدیره   هیات 
دارد و علنا، اعلام کرده بودند که درصورت انتصاب »آقای 
روزنامه نگار« به مدیریت استقلال، استعفای دسته جمعی 
خواهند داد اما پس از انتشار مفاد صورتجلسه و انتخاب 
مددی و عدم استعفای اعضای هیات مدیره استقلال پس 
از این انتصاب، باز هم به معامله ی وزارت ورزش و هیات 
مدیره استقلال رسیدیم، از همان معامله هایی که سر فراری 
دادن استراماچونی و برهم زدن آرامش فرهاد مجیدی دیده 

بودیم.)!(
اما اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال، شروطی را برای 
مدیرعاملی احمد خان مددی تعیین کردند که در نوع خود 
جالب و عجیب به نظر می رسد. در این صورتجلسه مشخص 
یا  و  انتصاب  هرگونه  برای  استقلال،  مدیرعامل  که  شده 
برکناری در باشگاه استقلال باید ابتدا از اعضای هیات مدیره 
نظرخواهی و پس از تأیید آن ها، نسبت به این عزل و نصب 
ها اقدام کند. بدین ترتیب مدیرعامل استقلال عملا نمی 
تواند بدون اجازه اعضای هیات مدیره عزل و نصبی در باشگاه 

صورت دهد.
در یکی دیگر از دیگر بندهای عجیب این صورتجلسه، در 

صورتی که مدیرعامل استقلال به مصوبات هیئت مدیره 
استقلال توجه نکند، اعضای هیات مدیره این قدرت را دارند 
که بدون برگزاری مجمع، به راحتی تمام مدیرعامل استقلال 
را برکنار کنند، این مصوبه بدین معناست که جناب مددی جز 
چشم به هیات مدیره، چیز دیگری بگوید، باید با میز دوست 

داشتنی اش خداحافظی کند.
در دیگر بندهای این قرارداد نیز آمده است که اسماعیل خلیل 
زاده به عنوان نماینده مالی و اقتصادی باشگاه انتخاب شده 
و کلیه مسائل اقتصادی باشگاه باید به تأیید رئیس هیئت 
مدیره استقلال برسد و مهدی عبدیان مسئول نقل و انتقالات 
و امور فنی، آصفی نماینده باشگاه در امور بین الملل و حجت 
نظری نیز به عنوان سخنگوی باشگاه انتخاب شدند. در این 
انتصابات، اسمی از هادی زبده شیرکوهی به چشم نمی خورد، 
فردی که نه مصاحبه می کند و کار خاصی انجام و صرفا برای 
رسیدن تعداد هیات مدیره استقلال به عدد پنج در جلسات 
شرکت می کند و فقط هر از گاهی اعلام حضور می کند که 
مبادا هواداران استقلال نگران عضو فعال هیات مدیره شان 

شوند)!( که این موضوع هم در جایگاه خود، جالب توجه 
است، البته اخباری مبنی بر استعفای این عضو به گوش 

می رسد.
مدیرعاملی  قیمت  به  شرایطی  هر  با  مددی  هرحال  به 
و  مددی  انتصاب  شد.  استقلال  مدیرعامل  کَشک گونه، 
مصوبات هیات مدیره یا شروط هفت خان رستم آن ها را می 
توان به این معنا تعبیر کرد، که وزارت ورزش و هیات مدیره 
استقلال در مورد تحمیل کردن مددی به مدیریت استقلال 
زورشان به یکدیگر نرسید و مجبور به توافق شدند، حالا اینکه 
قدرت مصوبات هیات مدیره و نقش مدیرعاملی استقلال تا 
چه حد با یکدیگر تناسب دارد، اول از همه قانون تعیین کننده 
است و بعد از آن قضاوت برعهده ی هواداران استقلال که هم 
با سیاست های کاری وزارت، و هیات مدیره دست نشانده 
آن به طور کامل آشنا هستند و هم سوابق مدیریتی احمد 
مددی را می دانند و فقط می شود با یک جمله این یادداشت 
را به اتمام رساند، با این ترکیب ترسناک، خدا به داد استقلال 

برسد...

حرف آخر

معامله وزارت و هیات مدیره با آتش بس در جنگ قدرت؛

مددی با اختیارات صفر، به استقلال قالب شد

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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